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Mødedeltagerere 

 

   

   

Dagsorden 
 

Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

Sag nr. 2  Nyt fra ledelsen  Orientering, 15 min 
Personalet har i marts afholdt pædagogisk aften med hovedmål i personaletrivsel og 

teambuilding, efterfulgt af fælles spisning. Det var en god aften med fokus på at arbejde 

sammen. 
 

Den ressourcetildeling der er ved at blive vedtaget, ser fornuftig ud i forhold til normering, 
samt at vi får fire 0. klasser for det kommende skoleår. Ledelsen er så småt i gang med 

næste skoleårs planlægning. 

Sag nr. 3  Nyt fra elevrådet  Orientering, 15 min 

MA: 
Der har ikke været nogle møder siden sidst. 

Planen er at det næste, der skal ske i elevrådet, er at der skal ses på de 20.000kr., de fik 
fra den fælles elevrådspulje, til en Trekløverfestival, denne afholdes først i næste skoleår. 

Den 27/3 skal Elevrådet ud til et fælles elevrådsmøde på Ådalen, hvor de skal tale om det 
nye kvalitetsprogram, samt planlægning af at komme rundt på de andre skoler. 

 

GB:  
Elevrådet er i gang med at lave to videoer om den gode tone som skal vises for eleverne 

for at sætte fokus på emnet. 
Alle eleverne på skolen har hjulpet med at lave mottos der beskriver den gode tone  
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FA: 

Elevrådet er ved at planlægge en masse fælles aktiviteter, JA DAG, fælles Zoo tur mm. 
Fokus på, når der kommer nye elever og voksne  

Sag nr. 4 Timebank i kommende skoleår Beslutning, 10 min 

- Som angivet på seneste møde ønsker skolebestyrelsen, at der 

prioriteres trivselstime samt Co-teaching/2 lærere time. 
- Personalet er positivt stemt for trivselstime. 

 
- Der er usikkerhed omkring de nye valgfag. Alle 7. klasser skal have et 

ekstra valgfag der kommer til at indeholde Maker Design, AI, og robot 
teknologi. 

 

- En del af timebanken er i loven øremærket til at arbejde med de elever, 
der klarer sig dårligst i matematik og dansk. I Frederikssund Kommune 

har man besluttet at efteruddanne alle dansk- og matematiklærere 
samt give ekstra uddannelse og timer til udvalgte vejledere i de to fag. 

Alle dansk og matematiklærerne i hele kommunen skal på 

opkvalificeringskursus af 3 gange 4 timer med 3 forskellige 
fokuspunkter. Kurserne er lavet i samarbejde med kommunens 

vejledere, der har set på hvad der skal til for at løfte eleverne. 

Sag nr. 5 Evaluering af co-teaching  Orientering+debat, 40 min 
- Præsentation af co-teaching fra de pædagogiske ledere. 

- Erfaringer fra hver af de tre matrikler 
- Elevernes erfaringer 

- Hvordan vil vi bruge co-teaching i fremtiden: 

 

• Fokus på den fælles forståelse af begrebet og formålet  
• Fokus på kulturforandring i forhold til fællesforberedelse  
• Udnyttelse af ressourcen 
• Det skal fylde mere i lærernes teamplatform/samarbejdsaftale  
• Fokus i den kommunale kompetencefond 
• Tidlig indsat er en del af co-teaching 

 

Sag nr. 6 Undersøgelse af ny skolestruktur Orientering +debat, 50 min 

- Personalet har svaret på spørgsmål vedr. ny mulig skolestruktur. 
Svarene blev forelagt og debatteret på mødet. Både personale og 

skolebestyrelsesmedlemmer ser fordele og ulemper ved at ændre på 
den nuværende struktur. Emnet behandles fortsat på næste møde. 

Sag nr. 7 Status på trivselsstrategi  Orientering + debat, 40 min 

- Status på arbejdet med Fællesskab og God tone fra hver af de tre 
matrikler 

- Hvordan arbejder vi videre med trivselsstrategien? 

 
De pædagogiske ledere fortalte om arbejdet med trivselsstrategien på 

de tre matrikler. Særligt arbejdet med Fællesskab har været i fokus og 
sat spor mange steder på skolen. Det er vanskeligere at arbejde med 

God tone. Både fordi det er svært at definere, og fordi det er svært at 

ændre den eksisterende kultur. De pædagogiske ledere drøfter i 
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øjeblikket indsatser fra trivselsstrategien i det kommende skoleår, men 
kan godt forestille sig at arbejde videre med disse to emner.  

Sag nr. 8 Personalenyt  Orientering, 10 min 

- Drøftet  

Sag nr. 9 Evt.    10 min 
- Camilla er trådt ud af skolebestyrelsen 

Sag nr. 10 Punkter til kommende møder 

- Skolemad  
- Mobiltelefoner  

  

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


